

تحت رعاية سمو الشيخ حمدان بن راشد آل مكتوم نائب حاكم دبي، وزير المالية، رئيس هيئة كهرباء ومياه دبي
Under the Patronage of His Highness Sheikh Hamdan bin Rashid Al Maktoum, Deputy Ruler of Dubai, Finance Minister of the UAE and President of DEWA.

التكنولوجيا
TECHNOLOGY

ويتيكس 2016

معرض تكنولوجيا المياه والطاقة والبيئة

WETEX 2016

WATER, ENERGY, TECHNOLOGY AND ENVIRONMENT EXHIBITION

في طليعة الاستدامة
At The Forefront of Sustainability

المياه
WATER



البيئة
ENVIRONMENT



الطاقة
ENERGY



Dear visitor,

Experience all the latest innovations and initiatives in the Water, Energy, Technology and Environment sector by visiting WETEX 2016, the biggest international exhibition on sustainability from the 4th to 6th October 2016, at DICEC.

As part of WETEX 2016, you can also visit Dubai Solar Show, the largest of its kind in the region, at Za'abeel Halls 4-5, and the Green Week stand at Hall 4.

Visit us at DICEC to register for free entry, and take part in the elaborately-planned networking events, keynote sessions conducted by top experts, through which you will know more about the latest developments in Energy, Water and Environment sector.

Register for WETEX 2016 at www.wetex.ae and your name will be entered into a prize draw as well.

Come to WETEX, which will run from 4th to 6th October, where we're at the forefront of sustainability.

عزيزنا الزائر،

يسرنا دعوتكم للاطلاع على أحدث الابتكارات والمبادرات في قطاع تكنولوجيا الطاقة والمياه والبيئة، خلال معرض ويتيكس 2016، الحدث الأكبر من نوعه على مستوى المنطقة في مجال الاستدامة، في الفترة من 4 إلى 6 أكتوبر المقبل، بمركز دبي الدولي للمؤتمرات والمعارض.

كما ندعوكم لزيارة معرض دبي للطاقة الشمسية، الحدث الأكبر من نوعه في المنطقة في مجال تقنيات الطاقة الشمسية، والمنعقد بالتزامن مع ويتيكس 2016، في قاعات زعبيل (4-5)، وكذلك منصة الأسبوع الأخضر في قاعة (4).

يمكنكم زيارتنا في مركز دبي الدولي للمؤتمرات والمعارض وتسجيل الدخول مجاناً، لحضور جلسات التواصل وطلقات النقاش التي يديرها خبراء ذوو كفاءة عالية، للتعرف على أحدث الابتكارات والتكنولوجيا في مجال الطاقة والمياه والبيئة.

كما يمكنكم أن تحظوا بفرصة الفوز بجوائز قيمة خلال السحوبات اليومية بالتسجيل عبر الموقع الإلكتروني: www.wetex.ae

انضم إلينا في معرض ويتيكس من 4-6 أكتوبر وكن في طليعة الاستدامة.



• الاستعلامات حول المبيعات +971 50 625 4791 sales_general@wetex.ae
• الاستفسارات الإعلامية وشؤون التسويق +971 4 515 1784 media@wetex.ae
• For General Sales Enquiries +971 50 625 4791 sales_general@wetex.ae
• For Media & Marketing Enquiries +971 4 515 1784 media@wetex.ae

www.wetex.ae

WetexDubai



#WETEX2016 ويتيكس 2016
#GREENWEEK الأسبوع الأخضر